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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:404 Arbetsmiljöinspektörer i Norrbotten

I Norrbotten sker just nu investeringar i mångmiljardklassen med anledning av 
den nyindustrialisering som den socialdemokratiska regeringen inledde år 2014 
och som lett till industrins gröna omställning som gjort Sverige världsledande.

Med tillväxten av antalet arbeten och den tunga industri som präglar ett län som 
Norrbotten vore det rimligt att regeringen också matchar tillsynskapaciteten hos 
Arbetsmiljöverket för att säkra trygga arbetsplatser. Verkligheten är den 
motsatta. I Norrbotten, på en fjärdedel av Sveriges yta, finns en bygginspektör. 
Totalt har Arbetsmiljöverket 6,8 årsarbetskrafter i Norrbotten som arbetar med 
inspektion samt två medarbetare som styrs från arbetslivskriminalitetscentret i 
Umeå. Det är 40 mil mellan Kiruna och Piteå.

Jag vill därför fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Hur ska statsrådet säkerställa att Arbetsmiljöverket ges tillräcklig kapacitet för 
att möta den utveckling som Norrbottens län befinner sig i?

………………………………………

Zara Leghissa (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-31
Besvaras senast
2024-02-14


